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Bestyrelsens begrundelse for at foreslå valg af ny administrator for Antenneforeningen Trekanten 

 

På Antenneforeningen Trekantens generalforsamling i oktober 2009 blev FDA valgt som ny administrator 

for foreningen med virkning fra 1.1.2010. 

Siden da er der kommet god orden på alle dele af foreningens regnskaber og økonomi, og det har i høj grad 

været administrators fortjeneste. I 2½ år har Bente Hansen været den person hos FDA, der har fungeret 

som administrator for vores forening og vi har haft et godt og konstruktivt samarbejde. 

Imidlertid har FDA, på grund af store økonomiske problemer, valgt at indskrænke deres sekretariat og det 

har blandt andet betydet at Bentes er blevet afskedigelse. 

Da vi har været utilfredse med administrationen siden Bente stoppede har bestyrelsen besluttet, at opsige 

foreningens administrationsaftale med FDA med virkning fra 31.12.2012. Opsigelsens gyldighed er dog 

betinget af, at den godkendes af foreningens generalforsamling.  Fremgangsmåden skyldes, at 

administrationsaftalen med FDA skulle opsiges med 3 måneders varsel til regnskabsårets udgang. 

Da Bente Hansen ved udløbet af sin ansættelse hos FDA har valgt at etablere eget regnskabsfirma, har 

bestyrelsen anmodet Bente om, at overtage administrationen af vores forening og det har hun sagt ja til. 

Efter 2½ år med opgaven i FDA regi er Bente Hansen kendt med og kan tage hånd om både de overordnede 

aspekter og de praktiske detaljer i den økonomiske drift af vores forening og kan fungere som rådgiver for 

bestyrelsen i mange økonomiske forhold. Kort sagt, hun kender det hele ud og ind.  

Derfor vil bestyrelsen opfordre til at generalforsamlingen vælger Bente Hansen som ny administrator for 

Antenneforeningen Trekanten. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Antenneforeningen Trekanten   


